
  

DAGSORDEN 11.01.2016 

1. Kent orienterer os om fælleshusplanerne. Sidst på året i 2015 var vi ud at kigge på 
lokalerne ved Rema. Det så ikke helt så godt ud, men Erik skulle regne lidt på det.  

2. Nyt fra FFPT ved Louise 

3. Drøftelse af politikerseminaret D. 13. Januar. Formændene for afd 11 fra IABF og 
afd 630 fra BMV skal holde kort oplæg. Det er planen at jeg vil kort fortælle om 
vores bestyrelse, hvad vi kan bidrage med, samarbejdsmuligheder og lidt om vores 
forventninger til Fælles Fremtid Projektet. Og måske fortælle, som vi tidligere 
snakkede om, at vi så gerne at de fysiske rammer var til stede inden projektet 
startede. Jeg håber vi alle kan deltage.  

4. Drøftelse- evt. beslutning om oprettelse af en folkeoplysende forening under afd 
11. Tidligere oplyste BL konsulenten at man sagtens kunne involvere andre aktører 
ind uden at de nødvendigvis var med i bestyrelsen. Med en forening kan vi søge 
tilskud fra kommunen til vores aktiviteter, evt anskaffelser. (Krav for tilskud: under 
25 år) Helt konkret har jeg mindst 10-15, der aktivt vil spille indendørsbold 1 gang i 
weekenden. Og i forhold til et evt fælleshus vil der være mulighed for at vi kan søge 
om lokaletilskud til dækning af lejen. Vi kan få 75 % til 100 % i lokaletilskud.  

5. Udgivelse af 'Beboerblad'. Nu har vi pc og printer. I bladet kan vi ca 1 gang 
måneden meddele, hvad der sker i afd 11. For eks. vil fælleshus-emnet være noget, 
beboerne har hørt om, inden evt. ekstraordinært møde. Samtidig kunne vi fortælle 
om øvrige aktiviteter og vigtige meddelelser fra organisationen, viceværterne, 
kommunen mm. (Snart vil kommunen afhente storskrald! kunne være en god 
meddelelse) Risikoen er at vi har ca. 70 pct med anden etnisk baggrund og at de 
fleste formentlig vil smide det ud inden de læser det. Men alternativet er, at vi kan 
udgive de vigtige meddelelser på tyrkisk og engelsk. (Sådan gjorde vi i Albertslund, 
hvor jeg boede i 5 år). Og når det først bliver et 'hit', vil det fortætte.  

6. Afklaring om hvornår vi skal lave 'inspektion' på stadion alle. Jan ville undersøge 
og lave en aftale med Erik. Opfølgning på dette.  

7. Opfølgning på dør-telefoner. Pris? Jeg kan se, at Skolegade også har fået de nye 
branddøre og de har til forskel fra Stadion Alle 'kigge-hul' på deres døre. Det må 
administrationen måske forklare os.  

8. Meddelelse fra beboere. 



  

9. Evt 

REFERAT:  
 
Til stede: Ismail Yalcin, Jan Kristensen, Anna-Mai Warming, Anne-Grete Lehmann og 
Melaha Ünal. 
FFPT: Projektleder Louise Egeriis Møller 
Administrationen: Forretningsfører Kent Damm Kristiansen 
 
Louise og Kent deltog i mødet til og med punkt 3. 
 
Ad1. Kent har ordet. Han fortalte om lokalerne ved Rema 1000. Det ser ikke godt ud. 
Det skal renoveres. Kommer til at koste 1.000.000 kr. Leje godt og vel 25.000 kr. 
Ideen er sat på stand-by pt. Kommunen skulle gerne gå ind over dette projekt. Ismail 
kontakter kommunen igen. Og undersøger alternative finansieringsmuligheder. En 
anden alternativ ide omkring børnehaven ved rundkørslen. Vi ved endnu ikke hvad 
kommunens planer er. EM 2016 samt andre ideer kan ikke realiseres under FFPT. 
Blok 4 har fået en lokale. Anna Mail foreslår nogle klare regler ifm anvendelsen af 
Blok-4 lokalet til unges brug.  
 
Ad 2. Louise har ordet. FFPT havde lukket i julen. Lejligheden hører under 
administrationen. Vibeke har kreativ, og til forår loppemarked. Dato tænkes omkring 
maj/juni 2016. Beboerblad, nyt fra boligforeningen, fælleskalender i beboerbladet i 
henhold til aktiviteter i afd. 11. Måske mandag hver måned. Ismail tænker at det er 
godt, at det udkommer lige efter bestyrelsesmødet. Fik udleveret et ideblad fra 
Louise mht. vores sommerarrangement, hvori der står nogle gode forslag til hvordan 
man kan arrangere sådan en dag.  
 
Ad. 3. se fremad politisk set. Afbud fra Anna Mai, Anne Grethe og Melehat. Ismail og 
Jan deltager til politikerseminaret. Ismail vil fortælle om bestyrelsen, 
forventningerne til FFPT, samarbejdsmulighederne mm. Evt. vil han komme ind på 
Fælleshuset, at bestyrelsen gerne havde set, at de fysiske rammer i form af et fælles 
havde været optimalt, selvom det ikke er/var en forudsætning for at søge midler fra 
Landsbyggefonden.  
 
Ad.4. foreningen til børn og unge. Der kan være mulighed for støtte fra kommunen, 
20-30-40.000 kr. fra kultur og fritid. Det forudsætter at vi har oprettet en 
selvstændig forening og bliver godkendt som folkeoplysende forening. Ismails kone 
er frisk på opgaven som den ansvarlige for foreningen. I dag er det et krav at 



  

foreninger skal have et cvr. nr. og næsten alt foregår digitalt. Det kræver, at der er 
en, der vil tage sig af det praktiske med regnskaber, lokalebookinger mv. Foreningen 
vil kunne låne vores bestyrelseslokaler. Det skal være en, vi skal kunne stole på. 
Bestyrelsen bakker op om ideen.  
 
Ad. 5. beboerblad, få unge til at komme ned og skrive. Få de væsentligste dele 
oversat til andre sprog og printe ud og dele rundt. Jan foreslår at kontoret kan 
hjælpe med at printe ud. Næste gang får vi et gruppebillede af bestyrelsen og laver 
et indlæg i lokalavisen, hvor vi kort fortæller om os selv, og hvad vi vil arbejde med i 
2016. for eks. at vi er i gang med at planlægge en aktivitets/kultur/loppe/hygge dag i 
maj/juni 2016, at vi vil arbejde for at fremme beboerdemokrati, og 
beboerinddragelse mm.  
 
Ad. 6. Slutning af februar starten af marts 2016 inspektion, Jan kontakter os.  
 
Ad. 7. for dyrt med dørtelefon. Vi må selv sætte dørspion i. På egen regning! Og 
fraflytter man lejligheden er døren på egen regning, hvis man vælger at få spion i, så 
mister døren sin brandsikkerhed.  
 
Ad. 8. legepladser: tarzan baner, atkivitetsbane, petang, maling af altaner, de store 
sten ved p-pladserne udfordrer, evt. belysning af dem. Viceværterne får besked. Lys 
ved stenene ved begge sider.  
 
Ad. 9. Ingen.  
 
 


